
 1

Protokół nr 21/10 

Komisji Rewizyjnej 
z dnia 20 września 2010 r. 

 
Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Przewodniczący Pan Stanisław Zaremba, który 

powitał członków Komisji. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Pan Stanisław Zaremba stwierdził, iż Komisja jest władna 

podejmować decyzje. 

 
Obecni: 

• Przewodniczący      Stanisław Zaremba 

• Wiceprzewodniczący      Krzysztof Deutsch 

• Sekretarz       Kazimiera Poślednik 

• Członkowie       Grzegorz Marszałek 

Józef Konarczak 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyła również Skarbnik Pani Eleonora Gościniak. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący Pan Stanisław Zaremba przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 5 „za”. 

 

Ad. 4 
Przewodniczący Pan Stanisław Zaremba przedstawił protokół nr 20/10 z dnia 31 marca  

2010 r. W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami: 5 „za”.  
 

Ad. 5 a) 
Zaopiniowanie informacji z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2010 r.  

Pani Eleonora Gościniak poinformowała, że Rada Powiatu Gostyńskiego Uchwałą  

Nr XXXVI/301/09 z dnia 22 grudnia 2009 roku uchwaliła budżet na 2010 r. - po stronie 

planowanych dochodów w kwocie 69.439.840 zł, po stronie planowanych wydatków  

w kwocie 78.286.682 zł. Planowany deficyt wynosił  8.846.842 zł. 

Po dokonanych uchwałami zmianach plan po stronie dochodów na dzień 30 czerwca 2010 

roku wynosił 71.457.969 zł. 
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Wykonanie budżetu po stronie dochodów na dzień 30 czerwca 2010 roku wynosiło  

36.564.890,07 zł, co stanowiło 51,17 % w stosunku do planu. 

Po dokonanych zmianach plan po stronie wydatków na dzień 30 czerwca 2010 roku  

wynosił 80.504.011 zł. Wykonanie budżetu po stronie wydatków na dzień 30 czerwca 2010 

roku wynosiło 34.412.580,78 zł, co stanowiło 42,75 % w stosunku do planu. 

Planowany deficyt budżetowy wynosił na dzień 30 czerwca 2010 roku 9.046.042 zł. 

Planowanym źródłem pokrycia deficytu były wolne środki z lat ubiegłych w kwocie  

1.199.200 zł oraz kredyt bankowy. 

W wyniku takiej realizacji budżetu w okresie I półrocza uzyskano na dzień 30.06.2010 r.  

nadwyżkę dochodów nad wydatkami w kwocie 2.152.309,29 zł. 

Planowane przychody na 30.06.2010 roku wynosiły  13.895.346 zł, z tego: 

- kredyty i pożyczki    12.346.146 zł 

- wolne środki 1.199.200 zł 

Przychody wykonano na 30.06.2010 r. w wysokości 3.856.124,36 zł, na co składają się:  

- wolne środki z lat ubiegłych w kwocie 1.856.124,36 zł 

- kredyt bankowy w kwocie 2.000.000 zł 

Zaciągnięcie pozostałej transzy kredytu długoterminowego planowane jest w II półroczu. 

W I półroczu podpisano umowę o kredyt krótkoterminowy w rachunku bieżącym na kwotę 

2.000.000 zł 

Planowane rozchody na 30.06.2010 roku wynosiły  4.849.304  zł, z tego: 

- spłaty rat kredytów i pożyczek    4.499.304 zł 

- pożyczka  dla SP ZOZ         350.000 zł     

Rozchody wykonano na 30.06.2010 r. w wysokości  3.567.152 zł i dotyczą: 

- spłaty rat kredytów                             3.217.152 zł 

- udzielona pożyczka dla  SP ZOZ         350.000 zł     

Zadłużenie z tytułu zaciągniętych kredytów na dzień 30.06.2010 wynosiło 20.619.823,00 zł, 

z tego:     

-  z tytułu zaciągniętych kredytów  -  20.410.423,00 zł, 

- z tytułu pożyczek z WFOŚiGW  z roku 2006 i 2008 -  209.400 zł. 

Zadłużenie z tytułu kredytów i pożyczek na dzień 30.06.2010 r. stanowiło 28,86 %  

w stosunku do planowanych dochodów. 

Należności oraz wybrane aktywa finansowe na dzień 30.06.2010 r. wynosiły: 

 - środki na rachunkach bankowych   4.236.885,57 zł 

- gotówka  13.462,05 zł, 

- należności wymagalne 31.769,24 zł, 

- pozostałe należności  596.166,69 zł (w tym składki na ubezpieczenia społeczne i podatek  

  489.516,37 zł).  
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Zmiany budżetu i w budżecie w I półroczu dotyczyły zmian dotacji, zmian subwencji, zmian 

dochodów własnych, zmian w budżecie polegających na przeniesieniach planowanych 

wydatków, zmian rezerw.  
Przewodniczący Pan Stanisław Zaremba zapytał dlaczego jest tak małe wykonanie  

w stosunku do planu wydatków inwestycyjnych jednostek budżetowych. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że są to wydatki na drogi publiczne 

powiatowe. 

Radny Pan Krzysztof Deutsch zapytał dlaczego ze środków powiatowych przeznaczona 

jest kwota 25 000 zł na likwidację Miejskiego Klubu Sportowego ,,Kania”, skoro jego 

działalność finansowana była ze środków gminnych. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak wyjaśniła, że do zadań powiatu należy wykreślenie 

klubu z rejestru stowarzyszeń i podana kwota jest kosztem obsługi prawnej. 

Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał dlaczego do 30 czerwca nie wykonano 

zaplanowanych dochodów w wysokości 100 000 zł na działalność usługową w zakresie prac 

geodezyjnych i kartograficznych oraz dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na 

zadania bieżące z zakresu administracji rządowej oraz inne zadania zlecone ustawami 

realizowane przez powiat 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak poinformowała, że prace tym zakresie są zadaniem 

Wojewody, który przyznaje środki za ich realizację. Wydatkowanie planowanej kwoty  

w wysokości 100.000 zł zostanie wykonane w II półroczu.  

 Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał również o brak dochodów z tytułu pomocy 

finansowej udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie 

własnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych w kwocie 160 000 zł. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak wyjaśniła, że są to środki z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Wielkopolskiego na wyposażenie hali sportowej w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących, które będą wykorzystane dopiero w II półroczu. 

 
Komisja w wyniku głosowania: 5 głosów „za” zaopiniowała informację z wykonania 
budżetu powiatu za I półrocze 2010 r. pozytywnie.  
 

Ad. 6 
W wolnych głosach i wnioskach członkowie Komisji podjęli dyskusję na temat sprzedaży 

nieruchomości zabudowanej pałacem i salą gimnastyczną w Kosowie. Wyrażono 

zaniepokojenie z tego względu, że pałac niszczeje, ponieważ już od dłuższego czasu jest 

nieużywany. Jednocześnie postulowano, aby obiekt nie był sprzedany za zbyt niską cenę. 

Ponadto radna Pani Kazimiera Poślednik zaproponowała, aby rozesłać informację o 
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sprzedaży pałacu w Kosowie w środowisku artystycznym, zwłaszcza wśród aktorów 

pochodzących  z terenu powiatu gostyńskiego lub sąsiednich okolic. 

 

Ad. 7 
Przewodniczący Pan Stanisław Zaremba podziękował zebranym za przybycie, po czym 

zamknął posiedzenie komisji.  

Przewodniczący  
Komisji Rewizyjnej 

 

Stanisław Zaremba 
 
Protokołowała:  

Agnieszka Radajewska 

 


